附件2：资格预审（报名）文件

Appendix 2: Pre-qualification (registration) documents

西安高铁东城核心区城市设计

国际竞赛资格预审（报名）文件

International Competition Pre-qualification (registration) documents for Urban Design in Core Area of The East Xi'an High Speed Railway District

注意事项

Attentions

1、意向参赛机构（或联合体）应于12月28日17:00前提交电子报名材料，包括报名参赛单位名称及资质说明、报名参赛单位简介、获奖证书、报名参赛单位的相关业绩、设计人员的组成、主要设计人员相关设计经验、竞赛报名单位声明等（签字并加盖公章）。已提交电子报名文件的设计机构（或联合体）还需将报名文件（A4纸装订成册密封，一式十份）、MP4格式视频文件的U盘于2021年1月4日17:00前送达至陕西省西安市凤城八路126号地铁大厦1109室。

1. The intended participating organization (or combo) shall submit the electronic application materials before 17:00 on December 28, including the name and qualification description of the participating unit, the brief introduction of the participating unit, the award certificate, the relevant performance of the participating units, the composition of the design personnel, the relevant design experience of the main design personnel, and the declaration of the competition participating unit (signature and stamped). The design organization (or combo) that has submitted the electronic application documents shall also deliver the application documents (A4 paper bound into a sealed volume, in ten copies) and the U disk of MP4 format video files to Xi'an, Shaanxi Province before 17:00 on January 4, 2021.

【注明】设计机构的项目业绩资料应包含：项目名称、项目地点、项目规模、所承担的设计内容、主要设计人员、项目完成情况（正在进行、已经完成）、项目图片（设计方案图或实景照片）、业主联系电话。

[Note] The project performance information of the design institution shall include: project name, project location, project scale, design content undertaken, main designers, project completion (ongoing, completed), project pictures (design scheme drawings or live photos), and contact telephone number of the owner.

2、法人代表证明、法人代表授权委托书、被委托人身份证复印件（均需加盖公章）。

2. Certificate of legal representative, power of attorney of legal representative and copy of identity card of the principal (all need to be stamped with stamped).

3、报名参加本次竞赛的设计机构应提供设计负责人及主要设计人员履历和专业资格证明复印件，以及近五年（2015年1月起计）的国内、外综合交通枢纽、站城一体规划设计实践业绩、获奖情况等相关材料（加盖公章）。

3.The design institutions participating in this competition shall provide the resumes and copies of professional qualification certificates of the design principals and main designers, as well as the relevant materials (with stamped) such as the practical achievements and awards of domestic and foreign comprehensive transportation hub and station-city integrated planning and design in the past five years (from January 2015).

4、以联合体名义报名参赛的设计联合体应提交所有成员共同签署的“联合体合作协议”，协议内容由各联合体单位自行拟定，并注明联合体牵头单位，由联合体牵头单位统一对接竞赛组织单位。

4. The design consortium registered for the competition in the name of the consortium shall submit the "Consortium Cooperation Agreement" jointly signed by all members. The content of the agreement shall be drafted by each consortium unit itself, and the lead unit of the consortium shall be indicated, and the lead unit of the Consortium shall uniformly connect with the competition organizing unit.

【注明】竞赛报名单位必须确保提交的报名相关资料真实可靠，竞赛组织单位有权在竞赛报名时、竞赛评审过程中及竞赛评审结果确认前要求竞赛报名单位提交原件资料或其他方式进行验证，竞赛报名单位需自行承担因提交资料不真实、不一致或其他原因造成的一切后果。

[Note] The competition registration unit must ensure that the submitted registration related information is true and reliable. The competition organizing unit has the right to require the competition registration unit to submit the original information or other means for verification during the competition registration, during the competition evaluation process and before the confirmation of the competition evaluation results. The competition registration unit shall bear all the consequences caused by the inauthenticity, inconsistency or other reasons of the submitted information.

附件2-1：竞赛报名单位报名提交资料一览表

Appendix:2-2: Schedule of Registration Documents
	序号

No.
	项目

Description
	内页码

Page
	报名提交

资料要求

Documents’ Requirements
	备注

Remarks

	1
	竞赛报名单位报名提交资料一览表

Schedule of Registration Documents
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	2
	报名登记表

Registration form
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	3
	竞赛报名单位简介

（若存在联合体，成员单位均需提供）

Company Profile

(If there is a consortium, all member units must provide it)
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	4
	法定代表人证明书、

法定代表人授权委托书、被委托人身份证复印件

Certificate of Legal Representative, Power of Attorney by the Legal Representative
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	5
	竞赛报名单位相应资质证明材料

Qualification certificates of the applicant
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	6
	企业营业执照

（境外单位提供总部授权文件或其它证明文件以及境内分支机构的工商注册文件）

Business license Overseas applicants should provide their business registration certificate issued by the competent department of the host country or local government.)
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	7
	近五年（2015年1月起计）的国内、外综合交通枢纽、站城一体规划设计实践业绩与获奖情况

（需提供合同复印件或获奖证书等证明材料）

Similar project experience and awards received in the latest five years (after January 2015)

(Provide contract photocopy, award certificates, etc.)
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	8
	设计人员总表、项目负责人及主要设计人员履历（需提供人员的职称、执业资格等证书复印件）

Name list and resumes of the design principal and designer personnel

(Provide photocopy of their education certificate, professional title and practice license, etc.)
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	9
	竞赛单位按要求内容签署盖章的竞赛报名单位声明

Statement of applicant duly signed and sealed as required
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	10
	联合体协议

Consortium Agreement (format attached)
	
	复印件并加盖公章

Copy with official seal
	电子、纸质资料

Electronic and paper materials

	11
	对机构资质、业绩、设计团队基本情况、以往主持设计的案例方案、此次城市设计的理念、思路、方法等内容介绍

Introduction to the organization’s qualifications, performance, basic situation of the design team, previous case plans for presiding design, the concept, ideas, and methods of this urban design
	/
	MP4格式

MP4 format
	存入1个U盘，随纸质资料一并提交

Save the paper information to the U disk and submit


附件2-2：报名登记表

Appendix 2-2: Registration Form

	项目名称

Project
	西安高铁东城核心区城市设计国际竞赛

	报名单位名称（若存在联合体，各报名单位均需填写）

Applicant Name (both members of consortium)
	
	法人代表

Legal Representative
	

	地  址

Address
	
	邮政编码

Postcode
	

	项目负责人Registration person
	姓名

Name
	身份证号码

ID card No.
	联系电话

Tel
	手机

Mobile

	
	
	
	
	

	报名单位

竞赛负责人

联系方式

Contact Details of the Project Principal
	姓名

Name
	电话

Tel
	传真

Fax
	手机

Mobile
	E－mail

	
	
	
	
	
	

	报名经办人（签名）

Registration person (signature)
	年    月    日

Day    Month    Year

	备  注

Remarks
	


竞赛报名（联合体）单位（盖章）:                                  

Applicant (corporate seal):                                       
附件2-3：竞赛报名单位简介

Appendix 2-3：Introduction to the competition registration unit

附件2-4：法定代表人证明书、法定代表人授权委托书、被委托人身份证复印件

Appendix  2-4: Certificate of Legal Representative, Power of Attorney of Legal Representative

附件2-5：竞赛报名单位相应资质证明材料

Appendix  2-5: The corresponding qualification certification materials of the competition registration unit

附件2-6：企业营业执照

Appendix  2-6: Enterprise Business License

附件2-7：近五年:的国内、外综合交通枢纽、站城一体规划设计实践业绩与获奖情况

Appendix 2-7: Similar Achievements and Awards

	序号

Serial number
	项目名称

Name of the project
	
	设计机构

Design institution
	

	1
	项目地点

Project's venue
	
	参与形式

Participation form
	牵头人/联合体成员

Sponsor/member of consortium

	
	项目简介Brief introduction to the projects
	填写要求

Filling requirements
1.简述项目名称、地点、规模（规划设计用地面积或建筑面积）

1. Briefly state the project name, location, and scale (planned site area and floor area).
2.设计机构所承担的主要设计内容、项目完成情况、项目图片（建成照片或设计效果图）；

2. Main design content, project completion, and project images (photos of built project or design renderings) undertaken by the design institution.
3.委托方联系方式（通讯地址、电话、传真和电子邮件）及相关证明材料设计合同关键页面，加盖公章）；

3. Contacts of the client (address, telephone number, fax number and email) with relevant supporting materials (crucial pages of the design contract with official seal)
4.项目完成情况和获奖情况（需提供获奖通知书或其他证明材料）；

4. The situation of project completion and awards (award notices or other supporting documents are required).
5.主要设计人员的姓名、职务、作用及责任分工。

5. Name, position, function and responsibility division of main designers.

	2
	项目名称

Name of the project
	
	设计机构

Design institution
	

	
	项目地点

Project's venue
	
	参与形式

Participation form
	牵头人/联合体成员

Sponsor/member of consortium

	
	项目简介Brief introduction to the projects
	填写要求同上

Same as above


附件2-8：设计人员总表、项目负责人及主要设计人员履历

Appendix 2-8: Summary List of Design Personnel

设计人员总表

Summary List of Design Personnel
	人员类别

Personnel category
	姓名

Name
	单位

Institution
	职务

Position
	拟承担的设计工作

Design work to undertake
	备注

Note

	项目负责人

Project responsible person
	
	
	
	
	

	主要

设计人员

Main designer
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	项目组成员

Members of project group
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	


项目负责人及主要设计人员履历

Resume of the Project Leader and Main Designers

	人员类别
	姓名

Name
	

	项目

负责人

Project responsible person
	学历、学位

及专业特长

Education background, degree, and specialties
	

	
	详细任职历史

（自现职开始）

Detailed post history (from the current post)
	

	
	职业资质

（需提供证明文件）

Professional qualifications (supporting documents required)
	

	
	获得国际及国内奖项

（需提供证明文件）

International and domestic awards obtained
	

	
	设计经验（需明确说明在下述项目中所承担的角色）

Design experience (the role in the projects below shall be clearly stated)

	
	项目名称

Name of the project
	

	
	项目类型

Project type
	

	
	项目规模、特点及性质

Project scale, feature and property
	

	
	本设计人员

所承担的角色

Role in the project
	

	
	可自行添加……

Can be added at one’s discretion

	主要

设计人员

Main designers
	姓名

Name
	

	
	学历、学位

及专业特长

Education background, degree, and specialties
	

	
	详细任职历史

（自现职开始）

Detailed post history (from the current post)
	

	
	职业资质

（需提供证明文件）

Professional qualifications (supporting documents required)
	

	
	获得国际及国内奖项

（需提供证明文件）

International and domestic awards obtained

(supporting documents required)
	

	
	设计经验（需明确说明在下述项目中所承担的角色）

Design experience (the role in the projects below shall be clearly stated)

	
	项目名称

Project name
	

	
	项目类型

Project type
	

	
	项目规模、特点及性质

Project scale, feature and property
	

	
	本设计人员

所承担的角色

Role in the project
	

	
	可自行添加……

Can be added


附件2-9：竞赛报名单位声明

Appendix 2-9: Statement of Applicant

本竞赛组织单位：

To: Competition Organizer of the Project: 

本公司就参加西安高铁东城核心区城市设计国际竞赛活动，作出郑重声明：

Referring to our intent to participate in the International Competition for the Urban Design of the Core Area of Xi'an Dongcheng High Speed Rail, we hereby make our statement as below:
一、本公司保证报名材料及其后提供的一切材料的真实性，并对其负法律责任。

I. We undertake that the registration documents and all other information subsequently provided are authentic.

二、本公司没有处于被责令停业的状态；没有处于被建设行政主管部门取消投标资格的处罚期内；没有处于财产被接管、冻结、破产的状态。

III. Currently we are not in the status of being ordered to suspend business, nor in the penalty period disqualified for bidding by competent construction administration authorities, nor in the situation where the properties are taken-over, frozen or go bankrupt.

三、本公司及其有隶属关系的机构没有参加本项目的前期工作、国际方案竞赛文件编写等关联工作，本公司与方案竞赛组织单位无隶属关系或其他利害关系。
IV. We, as well as our subordinate entities, have not participated in the initial and/or associated works of the Project including documentation of the Competition, and are not subordinates to or the interested parties of the Organizer. 

四、本公司保证本项目负责人本人全程参与方案设计工作。
V. We undertake that the proposed project principal will in person participate in the whole Competition and design process (against ID card).

本公司违反上述保证，或本声明陈述与事实不符，经查实，本公司愿意接受公开通报，承担由此带来的法律后果。
For any proven violation against the aforesaid undertakings or inconsistency with the facts, we are willing to accept public criticism and bear the legal consequences thereof.

特此声明

声明企业(企业公章)：   

Applicant (Corporate Seal):         

法定代表人签字：   
Signature of Legal Representative:        

年   月    日        

Year   Month   Day          

附件2-10：联合体协议书（格式自拟）

Appendix 3-6: Consortium Agreement


